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AUSTRHEIM KOMMUNE

 

Møteprotokoll
Kommunestyret

Møtedato: 12.05.2022
Møtestad: Kilstraumen Brygge
Møtetid: 10:45-12:00

Møtedeltakarar Parti Rolle
Per Lerøy AP Ordførar
Ann Kristin Leirvåg AP Medlem
Monika Thorpe AP Medlem
Hardy Pedersen AP Medlem
Reidar Ulvøy AP Medlem
Britt Mary Skaalevik Lerøy AP Medlem
Inger Lise Brekke H Varaordførar
Morten Sognnes H Medlem
Aslak André Bakke H Medlem
Helge Dyrkolbotn KRF Medlem
Anne Dahle Austrheim KRF Medlem
Randi Keilegavlen Dyrøy KRF Medlem
Reidar Øksnes SP Medlem
 

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti
Bjørn Inge Håland Dyrkolbotn SP
Lise Renate Helle SP
Marita Terese Bru BIA
Rikke Heldal Hope H

Frammøtte varamedlemmer: Parti Rolle
Jan Nordø BIA Varamedlem
Magnus Kvingedal H Varamedlem
Gro Kaland SP Varamedlem
Linda Helen Skålevik Syslak SP Varamedlem
 
Desse møtte frå administrasjonen:
Bjørnar Fjellhaug, Ketil Tjore, Monika Kvamme, Odd Harald Dommersnes, Rolf-Henning Myrmel, 
Thomas Lindås, Trine Merete Jansen

Austrheim 23. mai 2022



Per Lerøy Ketil Tjore
ordførar møtesekretær

Sakliste

Saknr Tittel
      

028/22 Godkjenning av innkalling og saksliste

029/22 Godkjenning av møteprotokoll

030/22 Meldingar

031/22 Orienteringssak

032/22 Godkjenning av avtale med stiftinga Miljøfyrtårn

037/22 Tilleggsløyving til prosjektet for opprusting av skulane Kaland og Årås

 



028/22: Godkjenning av innkalling og saksliste

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Ordførar Per Lerøy (Ap) spurte om det kunne leggast fram ei eiga sak om løyving til skulane/prisar. 
Dette sa kommunestyret ja til, den vart handsama til sist i møtet.

Handsaming i kommunestyret: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

KS - 028/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Innkalling og sakliste vert godkjent.

Ny sak om løyving til skulane/prisar kjem til sist i møtet.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

029/22: Godkjenning av møteprotokoll

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Møteprotokoll frå forrige møte vert godkjent

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Jan Nordø (Bygdelista) ba om at det vart retta i protokollen frå sist at det var Jan Erik Espelid som 
hadde møtt for partiet.
Møtesekretæren noterte rettinga.

Handsaming i kommunestyret: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke, med retting om Espelid/Bygdelista.

KS - 029/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Møteprotokoll frå forrige møte vert godkjent, med retting om Espelid/Bygdelista.



---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

030/22: Meldingar

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Meldingane vert tekne til orientering

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Økonomi- og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om brevet frå Statsforvaltar i høve 
budsjett 2022 og økonomiplan 2022 - 2025.
Handsaming i kommunestyret: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

KS - 030/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Meldingane vert tekne til orientering

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

031/22: Orienteringssak

Kommunedirektøren sitt framlegg:

  
Ordførar og kommunedirektør får fullmakt til å skriva høyringsuttale til reforma innan fristen 1. juni.
Høyringsuttalen frå kommunen kjem som melding til kommunestyret.

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Ordførar og kommunedirektør får fullmakt til å gje høyringsuttale til politireforma foreslått av: Per 
Lerøy

Ordførar og kommunedirektør får fullmakt til å skriva høyringsuttale til reforma innan fristen 1. juni.
Høyringsuttalen frå kommunen kjem som melding til kommunestyret.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om innspel til politireforma. 
Kan ikkje venta fleire kontor, men at det er tilgjengeleg personell og at patruljane er synlege i 
distriktet.
Kommunedirektør ba om at ordførar og kommunedirektør får fullmakt til å skriva høyringsuttale til 



reforma innan fristen 1. juni.
Ordførar Per Lerøy sa at regionen vil kommentera at kontoret på Hosteland i praksis ikkje er bemanna, 
og at det gjev lang utrykkingstid til Gulen, Solund og Masfjorden. Må vera mogleg å ha kontor der, og 
etterforska saker andre stader. Slik kan ein få ned utrykkingstida til ytre deler av regionen.
Om ein hadde kontor i Austrheim så ville det gitt ein base å jobba ut i frå, om så at den ikkje alltid var 
bemanna. Kan gjerne vera saman med brannvesen og anna blålys. Politiet kan også spara ressursar, 
ved at det ikkje er personell frå Flesland som skal handtera mannskapsskift på Mongstad.
Helge Dyrkolbotn (KrF) sa at det hadde vore naturleg med eit kontor i nordre delen av regionen.
Inger Lise Brekke (H) sa at det ikkje er kontoret som er viktigast, som uansett vil vera lite bemanna, 
men at politiet er delaktige og synlege i miljøet
Reidar Øksnes (Sp) sa at det er viktig å spissa denne uttalen.
Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at det innspelet som vert gitt, også er i tråd med politiet sine ønskje. Det er 
ting å ta fatt i for politiet, mellom anna med tanke på bilkjøring.
Handsaming i kommunestyret: 
Samrøystes for å gje ordførar og kommunedirektør fullmakt til å skriva høyringsuttale til reforma 
innan fristen 1. juni.
Høyringsuttalen frå kommunen kjem som melding til kommunestyret.

KS - 031/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Ordførar og kommunedirektør får fullmakt til å skriva høyringsuttale til reforma innan fristen 1. juni.
Høyringsuttalen frå kommunen kjem som melding til kommunestyret.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

032/22: Godkjenning av avtale med stiftinga Miljøfyrtårn

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Austrheim kommune blir partnar i Miljøfyrtårnnettverket med dei forpliktingane dette inneber, slik 
at både offentlege og private verksemder i kommunen kan sertifiserast som Miljøfyrtårn. 

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Økonomi- og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om saka.
Britt Mary Skaalevik Lerøy, Ap, spurte om det er rett tidspunkt no å ta partnarmedlemsskap, eller om 
ein skal venta, med tanke på om kommunen har ressursar til dette no.
Odd Harald Dommersnes svara at det er ikkje vil gå med meir ressursar enn i dag, men ein vil vera 
sertifisert til å godkjenna seg sjølv, og får ta del i fagsamlingar.
Helge Dyrkolbotn (KrF) støtta Skaalevik Lerøy (Ap) at ein kanskje kan venta. Det er ein kostnad her, 
Dyrkolbotn sakna at det økonomiske var utgreidd i saka her, og kva med den 40 prosent stillinga som 
er sett av til dette.
Odd Harald Dommersnes svara at den 40 prosent stillinga som koordinator for miljøfyrtårn har vore 
utlyst internt før tilsetting, og at det har vore orientert om dette tidlegare. Det er ei treårig 
prosjektstilling på 40%,
Jan Nordø (Bygdelista) sa at Bygdelista er positiv til dette, og støttar framlegget til vedtak. Ba om at 
bedrifter som skal ta oppdrag for kommunen skal vera miljøsertifiserte. 
Per Lerøy (Ap) sa at det er innsparingar å henta i miljøarbeidet, redusert forbruk er reduserte 
kostnader. Miljøsatsinga kan også brukast i marknadsføring.
Reidar Øksnes (Sp) sa at ein del bedrifter kan vegra seg for å gje tilbod dersom det er krav om 



miljøsertifisering. 
Inger Lise Brekke (H) sa at når kommunen først har starta med miljøsertifisering, så må ein halda på 
dette. 
Jan Nordø (Bygdelista) sa at det i kommunen sitt område må jobbast med fleire aktørar som har store 
utslepp.
Reidar Ulvøy (Ap) støtta framlegget om å bli partner, og sa at ein må ligga frampå og jobba vidare 
med dette, og ikkje legga seg bakpå!
Handsaming i kommunestyret: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

KS - 032/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Austrheim kommune blir partnar i Miljøfyrtårnnettverket med dei forpliktingane dette inneber, slik at 
både offentlege og private verksemder i kommunen kan sertifiserast som Miljøfyrtårn. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

037/22: Tilleggsløyving til prosjektet for opprusting av skulane Kaland og Årås

Kommunedirektøren sitt framlegg:
Kommunestyret utvidar ramma til 45,6 millionar kroner, til prosjektet for opprusting av skulane 
Kaland og Årås.

  
  
12.05.2022 KOMMUNESTYRET

Handsaminga av denne saka skjedde bak lukka dører, jamfør Forvaltningslova § 13.2 og Forskrift om 
offentlige anskaffelser  § 7-4. 
Tilstades utanom kommunestyret var kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug, einingsleiar teknisk drift 
Rolf Henning Myrmel, kommunalsjef forvaltning og service Thomas Lindås, kommunalsjef oppvekst 
og kultur Trine M. Jansen og møtesekretær Ketil Tjore.
Kommunalsjef Thomas Lindås viste til at det er viktig at handsaminga er lukka, det kan gje 
erstatningssøksmål og vil gjera konkurransen ugyldig om opplysningar kjem ut.

Referatet frå diskusjonen i kommunestyret er mellombels unnateke offentlegheit, inntil det er skrive 
kontraktar på arbeidet med utviding av skulane.

Handsaming i kommunestyret: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

KS - 037/22 - 12.05.2022 -  Vedtak:

Kommunestyret utvidar ramma til 45,6 millionar kroner, til prosjektet for opprusting av skulane 
Kaland og Årås.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------


	Møteprotokoll
	Kommunestyret

